
Møde i menighedsplejens bestyrelse, 12. marts 2024 kl. 17-18 

 

• Nyt fra Kaffeklubben 
Det går godt, der kommer flere og flere – og udgifterne stiger (kirkekassen dækker udgifter til mad, kaffe 
etc. Menighedsplejens midler går udelukkende til akuthjælp og julehjælp). Der er ikke store udfordringer, 
folk er glade. Der blev holdt julefrokost med stor succes, påskefrokost den 22. marts. Katinka holder fri i 
påsken – der kommer vikar.  
Drøftelse: Er der behov for sparring i forhold til borgere med psykiske problemer?  
Beslutning: Vi vil arbejde på at udarbejde en form for ”beredskabsplan”, inkl. overblik over aktører, som vi 
kan trække på. Fx Kommunen socialforvaltning, sociolancen, psykiatrisk skadestue, Kirkens korshær. 
Menighedsplejen i Danmark kan måske give sparring i forhold til udarbejdelsen af en handleplan, måske har 
de en skabelon for handleplan). Katinka og Julie går videre med opgaven. 

 

• Nyt fra Ungdomsgården 
Huset står snart færdigt. En meget voldsom pris fra HOFOR samt uenighed om hvem, der skal betale for 
miljøoprensning af jord, har forsinket byggeriet. Spejderne planlægger at flytte ind efter sommerferien.  
Beslutning (fra seneste møde) Stig og Julie inviterer ungdomskorpsene til dialog om udmøntning af beløbet. 
FDF har talt om det, Julie undersøger med ungdomsgården.  

 

• Uddeling af julehjælp 2023 (evaluering) 
2022: 42.900. 2023: 65.000. Vi har brugt af vores likviditet. Det kan vi ikke gøre år efter år. Vi skal derfor 
enten dele færre penge ud eller have flere penge ind.  
 
Beslutning: Vi sætter spørgsmålet på dagsordenen for mødet i september og kigger på detaljerne i tallene. 
Hvor mange børn? Hvor mange voksne, hvordan kommunikerer vi om det? Kan vi spørge nogen som har 
forstand på det? Ole, Katinka og Julie forbereder en mere detaljeret gennemgang af ansøgningerne. 
Til den tid vil vi beslutte, hvordan vi justerer.  

 

• Økonomi 
Der kommer ikke meget ind ved indsamling (kollekt), primære indtægtskilder er basaren, 
gymnastikdamerne og Menighedsplejen i Danmark. 
Der er indgået aftale med Menighedsplejen i Danmark, så vi ikke behøver søge om tilladelse til at samle ind. 
 

• Fundraising og indsamling 
Sælge muleposer og plakater – gøre mere reklame for salget. 
Gøre mere opmærksom på den indsamling, der allerede foregår. Måske målrettet bestemte events, f.eks. 
pinse, højskoledag o. lign.  
Bruge kirkebladet til at fortælle om vigtigheden af at samle ind.  
 

• Forberedelse af årsmødet 14. april. 
Louise genopstiller 
Katinka forbereder lidt om kaffeklubben 
Ole forbereder regnskab 
Julie laver beretning for 2023. 

 

• Evt.  
Intet til punktet.  
 


